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PROTOKÓŁ Nr 28/2017 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

w sali obrad Urzędu Miasta 
w dniu 23 marca 2017 roku  

 
 
Lista obecności radnych w załączeniu.  
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Meksuła. Powitała  
zgromadzonych, stwierdziła prawomocność obrad i odczytała przesłany członkom 
Komisji porządek posiedzenia: 

  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia.  
3. PRZYJĘCIE SPRAWOZDANIA Z PLANU PRACY KOMISJI ZA 2016 ROK. 
4. PRZYJĘCIE PLANU PRACY KOMISJI NA 2017 ROK. 
5. Wydanie opinii w sprawach objętych porządkiem obrad XXIV sesji Rady Miasta 

Lubartów. 
6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad. 

 
W punkcie tym głos zabrał radny Jacek Tchórz, który zgłosił wniosek, aby z powodu 

nieobecności na dzisiejszym posiedzeniu Komisji radnego Andrzeja Zielińskiego z ww. 
porządku wykreślić pkt 3 i pkt 4.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy wniosek, który jednogłośnie                
(5 gł.”za”) został przyjęty przez Komisję. 

 
Przed realizacją kolejnego punktu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji 

poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa 
został przegłosowany wniosek o niereferowaniu sprawozdań i informacji objętych 
porządkiem XXIV sesji, gdyż nie są one przedmiotem opinii wydawanej przez Komisje. 
Jednocześnie zwróciła się do członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji              
z zapytaniem, czy nie zgłaszają sprzeciwu co do takiego rozwiązania. Głosów 
odmiennych nie zgłoszono, zatem Komisja przystąpiła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia, jakim był pkt 3 „Wydanie opinii w sprawach objętych porządkiem obrad 
XXIV sesji Rady Miasta Lubartów”. 
 
Ad.3     
Wydanie opinii w sprawach objętych porządkiem obrad XXIV sesji Rady Miasta 
Lubartów. 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Miasta Lubartów. 

 
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Zastępca Burmistrza Pan Radosław 

Szumiec, który poinformował, że jest to jedna z technicznych uchwał, z tego względu, że 
nie zmienia ona nic w stosunku do uchwały, która obowiązuje w chwili obecnej. Artykuł 
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11 ust. 1 ustawy o ochronie zwierząt określa, że zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań gminy. W związku z tym co roku 
istnieje obowiązek przygotowania takiego projektu i podjęcie stosownej uchwały. 
Zastępca Burmistrza podkreślił, że w przedłożonym projekcie nadal pozostaje to samo 
schronisko, które będzie się zajmowało opieką i wyłapywaniem bezdomnych zwierząt, 
pozostaje również tan sam podmiot, który zajmie się opieką nad bezdomnych 
zwierzętami gospodarskimi. Środki finansowe niezbędne do wypełnienia 
przedmiotowej uchwały nie ulegają zmianie w stosunku do ubiegłego roku i zostały 
ujęte w budżecie w kwocie w wysokości 65 tys. zł. Największą część tych środków, tj. 
kwotę w wysokości 61 tys. zł pochłania schronisko w Nowodworze, 1 500 zł 
przeznaczone jest na zakup karmy dla wolnożyjących kotów, taka sama kwota jest 
przeznaczona na pokrycie kosztów i zapewnienie miejsca dla zwierząt gospodarskich 
(ranczo „Arka” w Sernikach), kwota 500 zł przeznaczona zostaje na pokrycie kosztów 
materiałów i różnych ogłoszeń. Następnie Zastępca Burmistrza po krótce przedstawił 
raport z działalności Schroniska w 2016r.    

 
Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji nt. przedmiotowego projektu uchwały, 

Przewodnicząca poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został pozytywnie 
jednogłośnie 5 głosami „za” zaopiniowany przez Komisję. 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

prowadzonych przez Miasto Lubartów do nowego ustroju szkolnego. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury                  
i Sportu Urzędu Miasta Lubartów Pani Ewa Sędzimierz, która poinformowała, że 
konsekwencją podjęcia podobnej uchwały miesiąc temu, było skierowanie jej do 
zaopiniowania przez Lubelskiego Kuratora Oświaty oraz przedstawicieli związków 
zawodowych. Po otrzymaniu czterech pozytywnych opinii, zostały naniesione zgłoszone 
uwagi i poprawki oraz zostały rozwinięte pewne zapisy celem ich uszczegółowienia. Ze 
zmian, które zostały wprowadzone, Naczelnik Wydziału OKS zwróciła uwagę na § 2 
dotyczący gimnazjów oraz na nowy § 3 dotyczący zmiany siedziby II LO. 

 
W punkcie tym również żaden z członków Komisji nie przejawił woli zabrania głosu, 

wobec czego Komisja przystąpiła do wydania opinii nt. przedmiotowego projektu 
uchwały. Stosunkiem głosów: 4. gł. „za”, 1. gł. „przeciw” oraz 0 gł. „wstrzym.się” projekt 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Lubartów. 
 
Powyższy projekt uchwały również został omówiony przez Naczelnik Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu Urzędu Miasta Lubartów Panią Ewę Sędzimierz, która w swej 
wypowiedzi podkreśliła, że i ten projekt uchwały związany jest ze zmianami w prawie 
oświatowym. Ponieważ z dniem 1 września nie będzie naboru do oddziałów 
gimnazjalnych, w związku z tym do uchwały, którą Rada Miasta podejmowała rok temu, 
należy wprowadzić zmiany z tego wynikające. Stąd nowy projekt uchwały w sprawie 
określenia kryteriów rekrutacji już tylko do szkół podstawowych, bo od 1 września będą 
tworzone tylko klasy pierwsze w szkołach podstawowych. Zmiany w przedłożonym 
projekcie dotyczą tylko i wyłącznie zapisów związanych z faktem, że nie ma rekrutacji 
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do gimnazjów. Czyli w treści wykreślone zostają w odpowiednich paragrafach 
informacje dotyczące szkół gimnazjalnych. Natomiast jeżeli chodzi o same kryteria oraz 
dokumenty potwierdzające spełnianie tych kryteriów, to zostają utrzymane kryteria 
przyjęte przez Radę Miasta w roku ubiegłym.  

 
W otwartej dyskusji żaden z członków Komisji nie wyraził woli zabrania głosu. 

Przewodnicząca Komisji przeszła do procedury opiniowania projektu uchwały.                     
W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja pozytywnie jednogłośnie (5 gł. „za”) 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Lubartów.  

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu Ograniczonej 

Emisji dla Miasta Lubartów – inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych 
tworzących Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. 

 
W związku z nieobecnością na posiedzeniu Komisji przedstawiciela inicjatorów 

uchwały, Przewodnicząca bez wprowadzenia do projektu przedmiotowej uchwały 
otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

 
Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Skubiszewski, który stwierdził, że przedłożony 

projekt uchwały jest nie do przyjęcia, jest oburzający i jest niezasadny. Na pewno nie 
przyniesie efektów, które Klub Radnych PO zakłada. Zdaniem radnego kwota 105 tys. zł 
jest kwota nieproporcjonalną do zakładanych celów, które Klub Radnych chce uzyskać.  

 
Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, zatem Przewodnicząca Komisji poddała 

przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego stosunkiem głosów:  
za – 0   przeciw – 2   wstrzym. się – 3 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 
Ograniczonej Emisji dla Miasta Lubartów – inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych 
tworzących Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. 
 

Następny opiniowany przez Komisję projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej wraz z projektem uchwały w sprawie zmian                          
w budżecie na 2017r. przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Lucyna Biskup, 
rozpoczynając od omówienia wprowadzanych autopoprawek. Skarbnik Miasta 
poinformowała, iż w związku z końcem kwartału Gmina otrzymała środki od wojewody, 
które należy wprowadzić w rozdziale 801 po stronie dochodów. Są to środki                              
w wysokości 1 105 188 zł przyznane Gminie w formie dotacji celowej na realizację 
zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego. Po stronie wydatków                    
w rozdziale 801 03, czyli klasy zerowe w szkołach podstawowych, zostaje wprowadzona 
kwota 100 350 zł na wydatki bieżące jednostek, zaś w rozdziale 801 04, czyli 
przedszkola, zostaje wprowadzona kwota 1 004 838 zł jako dotacja dla przedszkoli 
niepublicznych. Kolejna zmiana wprowadzana w formie autopoprawki wynika również 
z decyzji wojewody lubelskiego z dnia 20 marca br., dotyczącej przekazania środków                 
w wysokości 70 199 zł na stypendia socjalne dla uczniów z terenu miasta. Kwota ta 
zostaje wprowadzona po stronie dochodów i wydatków w rozdziale 854 15. Kolejna 
zmiana wprowadzona zostaje w dziale 995, czyli pozostałe zadania w zakresie 
gospodarki komunalnej i ochrony środowiska. Wynika ona z otrzymania przez miasto 
dotacji od Związku Komunalnego Gmin Ziemi Lubartowskiej. Są to oszczędności                        
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w wydatkach bieżących Związku. Dotacja ta zostanie przeznaczona na modernizację 
rowu odpływowego przy ulicy Pradnik. Zadanie to jako inwestycja zostaje zapisane 
również  w załączniku nr 5. Jest to kwota 218 726 zł. Po dokonanych zmianach w treści 
uchwały w § 1 pkt 1 zwiększa się dochody budżetu gminy z kwoty 896 432 zł na kwotę                           
w wysokości 2 290 545 zł, zaś w § 2 zwiększa się wydatki budżetu gminy, tj. kwotę 
1 522 000 zł zastępuje się kwotą 2 916 667 zł, czyli obydwie kwoty zostają zwiększone    
o 1 394 113 zł. 

 
W otwartej dyskusji głos zabrali: 

 
Radna Maria Kozak: W planie było, że na budowę parkingu przy Szkole Podstawowej 

nr 4 zostaje przeznaczona pewna kwota, a potem w dalszym wierszu została kwota 
zmieniona. Więc jak to jest? – pytała radna. 
 

W odpowiedzi  Skarbnik Miasta poinformowała, że projektując budżet wprowadziła 
środki w wysokości 200 tys. zł na budowę parkingu przy SP w rozdziale 801 01, czyli 
szkoły podstawowe. Okazało się jednak, że parking nie leży na nieruchomości należącej 
do szkoły, tylko na miejskim gruncie. Dlatego parking ten został przeniesiony do 
rozdziału „Drogi”.       

 
Radna Maria Kozak: W budżecie jest punkt „Czysta Energia dla Lubartowa”. Czy to 

chodzi o solary też? Ruszył ten drugi etap? 
 
Skarbnik Miasta: 28 grudnia poprzedniego roku podpisaliśmy umowę na realizację 

tego zadania, ale wszystkie środki były zapisane na 2018r. W tym roku właśnie ruszamy 
i w tym roku część zaczniemy. W pierwszej kolejności będą te prace wykonywane                         
u beneficjentów, którzy chcieli u siebie wymienić piece. Jeśli wymieniają piece, to od 
razu założymy solary, żeby dwa razy nie wchodzić na posesje. Natomiast pozostała 
część, czyli same solary, będą realizowane w roku 2018. 

 
Radny Jacek Tchórz: W dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska, to 

jest jakieś zwiększenie 1 440 000 zł? 
 
Skarbnik Miasta: Wprowadzamy tam środki w wysokości 442 000 zł. Jest to druga 

część składki od miasta Świdnik na realizację inwestycji związkowych i jest ona po 
stronie dochodów i po stronie wydatków wprowadzona do budżetu. Wprowadzamy 
także solary. 

Więcej pytan , uwag oraz wniosko w w tym punkcie posiedzenia nie było, zatem 
Komisja przystąpiła do wydania opinii nt. przedstawionych projekto w. 

Jako pierwszy pod głosowanie Komisji jej Przewodnicząca Pani Graz yna Meksuła 
poddała projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Został 
on wraz z wniesionymi autopoprawkami pozytywnie zaopiniowany przez Komisję, 
stosunkiem głosów:   

za – 3   przeciw – 0   wstrzym. się – 2 

Następnie Komisja wyraziła swoją opinię nt. projektu uchwały w sprawie zmian                     
w budżecie na 2017r., który wraz z wniesionymi autopoprawkami zaopiniowała 
pozytywnie, stosunkiem głosów:  
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za – 3   przeciw – 0   wstrzym. się – 2 

W następnej kolejności Komisja przystąpiła do wydania opinii nt. projektów uchwał 
dotyczących przyjęcia planów pracy nw. Komisji stałych Rady Miasta.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Lubartów na 2017r. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie (5 gł. „za”) zaopiniowała projekt powyższej 
uchwały.        

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Budżetowej i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miasta Lubartów na 2017r. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie (5 gł. „za”) zaopiniowała projekt powyższej 
uchwały.        

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Planowania Przestrzennego i Budownictwa Rady Miasta Lubartów na 2017r. 

Komisja pozytywnie jednogłośnie (5 gł. „za”) zaopiniowała projekt powyższej 
uchwały.        

Ad.4  
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

 
Uwag do treści protokołu nie zgłoszono, zatem w głosowaniu – 5 gł. „za”, 0 gł. 

„przeciw” i 1 gł. „wstrzym.się” protokół nr 27/2017 z posiedzenia Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Miasta z dnia 21 lutego 2017 roku został przyjęty przez 
Komisję.   

 
Kolejnym punktem porządku posiedzenia był pkt 5. Wolne wnioski. 

 
Ad.5 
Wolne wnioski. 
 

Wolnych wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodnicząca podziękowała zebranym                         
i zamknęła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w dniu 23 marca 
2017r. 

 
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:           PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  
 
         
                     GRAŻYNA MEKSUŁA 
 


